

Møtereferat

Styremøte 07.03.2024



Dato: 07.03.2024	Møteleder: Rebekka
Sted: Skjetlein	Referent: Liv Inger Lamøy
Til stede: Rebekka Morset, Ida Sofie Kvande, Gry Tveten Aune, Marte Finseraas, Stian Bjerkan, Hedda Finseraas Moldestad	Sendes til: alle i styret Postes på hjemmesiden.
Forfall:	

Sak nr.	Tekst	Ansvar
1	<p>Velkommen til nytt styre <i>Gjennomgang av organisasjonsplanen og styremedlemmenes roller.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> - Ekstra medlem i kurs- og aktivitetskomiteen: Rannveig Jønsson, tillegg til de som ble valgt på årsmøtet. Ønske om mer geografisk spredt representasjon. - Gikk gjennom styrets ansvar. - Vi må lage sjekklister for overgang som legges inn i klubbhåndboka. <p><i>Andre oppgaver vi må fordele.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> - Tilganger til SoMe for styret må ordnes. Hedda har overordnet ansvar for SoMe, men det er et felles ansvar for styret å følge med på det som skjer og tipse. Komiteene har også et ansvar. - Det er ordnet Gmail-konto for styret. - Vi må ta i bruk avtalen for arrangement så det blir klarhet rundt hva som gjelder på kurs og stevner. Bør vi ha dekning av husing av instruktører med i avtalen, som et sjekkpunkt? Evt. om det skal godtgjøres? - Opprette Google Drive som organisasjon så vi kan oppbevare alle dokumenter der. - Leder leverer inn protokoll til Brønnøysund. Resten av registreringer gjøres på neste møte. 	
2	<p>Gjennomgang av årsmøte <i>Hva skal styret jobbe mot dette året.</i></p>	
3	<p>Politiattest <i>Alle nye i styret og komiteer må ha gyldig politiattest.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> - Politiattest er anbefalt for instruktører som skal jobbe med barn og unge. Dette er noe vi kommer til å ta hensyn til når vi leier inn instruktører til f.eks ungdomssamling. 👍 	
4	<p>Fra komiteene</p> <p>Sportskomiteen:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi trenger en mobil ruter for wifi på stevner og kurs. Dette kan åpne for mye muligheter, som f.eks å streamer stevner. Leder for sport kommer med forslag, inkl. budsjett til neste gang. <p>Kurs- og aktivitetskomiteen:</p>	

	<ul style="list-style-type: none"> - Ri for dommer er planlagt med An-Magritt Morset. Dette blir for alle medlemmer. - Ønsker om felles aktiviteter med Sunna, kurs ri for dommer etc. - Ønsker om andre typer kurs og aktiviteter: dommeraspirantkurs, clinics, foring, veterinær osv. - Omdøpe rekrutthelg til ungdomshelg? - Ha med mikrofon til instruktøren ved kurs? Fint for tilhørere, men må samtykkes med rytter/instruktør på forhånd 	
5	<p>Klubbhåndbok</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi går gjennom på møter framover. Viktig å merke seg viktige punkter underveis så håndboka kan oppdateres underveis. - Neste møte: oppdater og fyll på info om kurs. - Avtale hvilke deler vi går gjennom til hvert møte - Legge ut håndboka på nettsida når vi har gått gjennom hovedtrekkene 	
6	<p>Registrering av eiendeler</p> <ul style="list-style-type: none"> - Utstyr må samles i bokser og vi må finne ut hvor vi skal lagre det, det er et alternativ hos forrige styreleder. Forslag om at de enkelte komiteene tar ansvar for sitt utstyr. 	
7	<p>Evt.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ønske om egne midler som kan brukes til aktiviteter i regi av de respektive komiteene. Det skal være greit å få godkjent så lenge det går innenfor det som årsmøtet har bestemt. Komiteene bes om å legge fram budsjett for aktiviteter i styret- - Økonomi: kontrollkomiteen ønsket at økonomigjennomgang ble synliggjort bedre i referatene fra møtene. - Meld oppdateringer til terminlista til Liv Inger 	
8	<p>Neste styremøte:</p> <ul style="list-style-type: none"> - 4. april kl.18.00 på Skjetlein. Mulighet for å koble seg opp på teams i tillegg hvis noen vil det. 	